
REUNIÓ ENTRE LA CUP I LA CAMBRA DE COMERÇ
SOBRE LA GOVERNABILITAT MUNICIPAL

Cambra de Comerç, 8 de juny de 2015

Realitzem una valoració dels resultats electorals i una anàlisi de la nova correleació de forces al
Saló de Plens de l'Ajuntament.

La Cambra ens presenta un resum de les propostes de l'Eix 2015 com a projecte de ciutat. Rebem
el document i recordem que algunes d'aquestes propostes ja les vam assumir al nostre programa
electoral abans de les eleccions.

La Cambra planteja la necessitat d'activar un procés de reactivació de la zona del Tecnoparc
davant la seva manca d'ocupació. Des de la CUP incloem també al debat la resta de polígons
industrials de la ciutat i comentem l'anàlisi que ens va traslladar la setmana anterior la PIMEC.

La Cambra mostra la seva preocupació per la manca de lideratge de l'Ajuntament per anar a
buscar inversors per a dinamitzar l'economia de la ciutat. Des de la CUP recordem que a la reunió
mantinguda amb PIMEC, Grup d'Empresaris  Reusencs i  Tomb de Reus també es va debatre
aquesta qüestió i, que es va plantejar la necessitat de treballar plegats en aquesta línia.

La Cambra, a instàncies de la CUP, planteja la seva decepció en el projecte de REDESSA i de la
Fira, on hi van tenir un paper important en la seva creació, però que poc a poc aquests projectes
han anat excloent la seva participació. Plantegen la necessitat de recuperar el sentit  de “viver
d'empreses”  que plantejava inicialment  REDESSA,  en el  que coincideix  amb la  CUP.  També,
planteja la necessitat de dissenyar una nova organització de la Fira -amb major autonomia- que
generi un major dinamisme d'aquest espai. La Cambra s'ofereix a participar en aquests projectes a
través dels seus recursos.

Com a proposta concreta, la Cambra planteja la necessitat d'impulsar la “finestreta única” -que ja
estan treballant-,  però  no com una simple  eina d'agilitzar  la  burocràcia,  sinó  com un  ens  de
l'Ajuntament  dirigit  als  inversors  i  empresaris,  per  tal  d'assessorar  sobre  la  creació  de  nous
negocis  a la  ciutat  i  que exploti  les potencialitats econòmiques de la  ciutat.  En aquest  sentit,
apunten que el model de “finestreta única” creada entre l'Ajuntament i la Cambra de Barcelona
n'és un referent. Es compromenten a fer arribar a la CUP tota la documentació sobre aquesta
proposta.

La Cambra planteja la necessitat de fer compatible el teixit comercial tradicional de la ciutat amb el
projecte de Metrovacesa.  Respecte això,  la  CUP apunta a la  proposta del  Tomb de Reus de
potenciar la xarxa comercial actual de la ciutat, la qual la Cambra també valora positivament.

A instàncies  de  la  CUP,  la  Cambra  planteja  la  necessitat  de  redefinir  de  dalt  a  baixa  les
ordenances fiscals.

Des de la CUP s'insta a la Cambra a ser més actius en espais institucionals que ja existeixen
actualment, com l'Agència Reus Promoció, com un espai de debat i propostes per millorar la ciutat
en matèria de promoció de la ciutat.

La Cambra comenta que ha mirat el document de la CUP de “Fonaments per un nou model de
ciutat”. Que sense entrar en detall de cadascuna de les propostes, comparteix la reflexió de fons
de plantejar un canvi a la ciutat i donar-li empenta.

Per acabar, la Cambra dóna tot el seu suport a la CUP si entra al govern municipal, i en cas
d'estar a l'oposició, es compromet a seguir mantenint trobades periòdiques -com les realitzades
durant el mandat 2011-2015- per intercanviar propostes i generar dinàmiques conjuntes.


